
Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
  
  
Ridderkerk, 29 februari 2016           
  
  
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
(RvO, artikel 40) over aanvaring rivier d.d. 4 februari jl. en veiligheid op het water. 
  
Geacht college, 
 
De Waterbus en het Driehoeksveer bewijzen al vele jaren hun waarde in het netwerk van 
openbaar vervoer. Voor Ridderkerk zijn deze verbindingen over water van grote waarde. Recent is 
de waterbus een directe lijnverbinding gestart naar het molengebied in Kinderdijk. De mogelijkheid 
bestaat dat in de toekomst uitbreiding van het openbaar vervoer over water zal plaatsvinden. Zo 
wordt in de Mobiliteitsnota gesproken over een mogelijke uitbreiding van een extra waterbushalte 
bij Bolnes. 
 
Nu hebben signalen ons bereikt dat de waterbus op donderdag 4 februari om 18:00 uur bij 
Ridderkerk in aanvaring is gekomen met een binnenvaartschip, naar verluidt de zesde keer in nog 
geen twee jaar  tijd. Over de toedracht is nog niets bekend, maar er was veel materiële schade. 
Gelukkig raakte er niemand gewond. De frequentie van deze incidenten heeft vragen opgeroepen 
over de veiligheid van de reizigers die deze waterbus gebruiken. 
 
Voor het CDA is het van essentieel belang dat openbaar vervoer over water veilig moet zijn. 
Er mag geen twijfel bestaan over de betrouwbaarheid hiervan, nu niet maar ook in de toekomst 
niet. 
 
Vragen CDA: 
1. 
Heeft het college na 4 februari jl. contact opgenomen met de vervoerder en de verkeersleiders om 
deze situatie te analyseren? 
Zo ja, wat is daar uitgekomen? 
 
2. 
Bestaat er een oorzakelijk verband tussen de aanvaringen in de afgelopen 2 jaar? 
Zo ja, kan het college een toelichting geven? 
 
3. 
Vindt het college dat voor de veiligheid en betrouwbaarheid nu extra maatregelen genomen dienen 
te worden? 
Zo ja, op welke wijze? 
 
4. 
Vindt het college dat bij het intensiveren van vervoer over water de veiligheidsaspecten van de 
waterbussen aangepast dienen te worden? 
Zo ja, op welke wijze? 
 
Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 
schriftelijke beantwoording van deze vraag.  
  
Hoogachtend, 
 
Els Berkhout 
CDA 


